

"နိုင်ငံခြားသားတွေလည်း တစ်ဦးကို ယန်း တစ်သိန်း (၁၀၀,၀၀၀) ရနိုင်ပါတယ်"

ကိုရိုနာဗိုင်းရပ်စ် အမျိုးအစားသစ် (COVID-19) ကြောင့် ဂျပန်အစိုးရဟာ ဂျပန်မှာ နေထိုင်သူအားလုံးအတွက် တစ်ဦးကို ယန်း တစ်သိန်း ထောက်ပံ့မှာဖြစ်ပါတယ်။

ယန်း တစ်သိန်း ရနိုင်တဲ့သူတွေကတော့ "ဧပြီလ ၂၇ရက်နေ့အချိန်မှာ 'နေထိုင်သူ အခြေခံ မှတ်ပုံတင်စာရင်း' (Jumin kihon daicho) မှာ ပါဝင်သူ အားလုံး" ပဲဖြစ်ပါတယ်။

နိုင်ငံခြားသားတွေလည်း ထောက်ပံ့ပေး ရမှာပါ။

ပြည်ထဲရေးဝန်ကြီးဌာနက ၂၀ရက်နေ့မှာ ကြေညာခဲ့ပါတယ်။

နိုင်ငံခြားသားတွေ ထောက်ပံ့ပေး လက်ခံရယူဖို့မှာ ဧပြီလ ၂၇ရက်နေ့အချိန်အထိ အောက်ပါ အချက်တွေနဲ့ ကိုက်ညီဖို့ လိုအပ်ပါတယ်။

- ဂျပန်မှာ ၃လအထက် နေထိုင်တဲ့ Residence Card (နေထိုင်ခွင့်ဗီဇာ)
- နေထိုင်တဲ့ မြို့ရွာ အုပ်ချုပ်ရေးရုံးမှာ "နေထိုင်သူ စာရင်း" (Juminhyo)မှတ်ပုံတင်ခြင်း

သင် နေထိုင်သူစာရင်း မှတ်ပုံတင်ထားတဲ့ မြို့ရွာ အုပ်ချုပ်ရေးရုံးကနေ သင့်အိမ်ကို ပိုက်ဆံရယူဖို့ "လျှောက်လွှာ" ရောက်လာပါမယ်။ လျှောက်လွှာမှာ အိမ်ထောင်ဦးစီး (ဖခင် စသူ) ရဲ့နာမည်၊ မွေးနေ့ (မွေးသက္ကရာဇ်)၊ နေထိုင်တဲ့နေရာ (လိပ်စာ)၊ ငွေလွှဲထည့်ဖို့ ဘဏ်စာရင်းတွေကို ရေးပြီး အုပ်ချုပ်ရေးရုံးကို ပို့ပါ။

ဘဏ်စာရင်းနဲ့ ကာယကံရှင်ဖြစ်ကြောင်း အတည်ပြုနိုင်တဲ့ စာရွက်စာတမ်း မိတ္တူတွေကိုလည်း အတူပဲ ပို့ရပါမယ်။

My number ကတ်ပြားရှိထားသူဆိုရင် အင်တာနက်ကနေလည်း လျှောက်လို့ ရပါတယ်။ လျှောက်လွှာရောက်မယ့်နေ့၊ ပိုက်ဆံရမယ့်နေ့တွေကတော့ နေထိုင်တဲ့ မြို့ရွာအလိုက် ကွဲပြားပါတယ်။ စောတဲ့နေရာတွေမှာ မေလ အလယ်ပိုင်းမှာ စတင်ပါလိမ့်မယ်။

တကယ်လို့ "နေထိုင်သူ အခြေခံ မှတ်ပုံတင်စာရင်း"နဲ့ "နေထိုင်သူ စာရင်း" တွေနဲ့ ပတ်သက်ပြီး သိချင်တာရှိရင် တယ်လီဖုန်းနဲ့ ဆွေးနွေးတိုင်ပင်နိုင်ပါတယ်။ ပြန်ကြားရေးစင်တာကလူက မြို့ရွာ အုပ်ချုပ်ရေးရုံးကလူကို စကားပြန်တာကိုလည်း လုပ်ပေးပါမယ်။

ပြည်ထဲရေးဝန်ကြီးဌာန ပြန်ကြားရေးစင်တာ
0570-066-630 (Navi dial)
03-6436-3605 (IP ဖုန်း၊ PHS ဖုန်းများမှ ဆက်သွယ်ပါက)
8 : 30~17 : 30

စနေ၊ တနင်္ဂနွေ၊ အစိုးရရုံးပိတ်ရက်တွေမှာ ပိတ်ပါတယ်။
ဂျပန်၊ အင်္ဂလိပ်၊ တရုတ်၊ တောင်ကိုရီးယား၊ စပိန်၊ ပေါ်တူဂီ၊ ဗီယက်နမ်၊ ထိုင်း၊ အင်ဒိုနီးရှား၊ တာဂါလော့ဂ်၊ နီပေါ ဘာသာစကားတွေနဲ့ တိုင်ပင်ဆွေးနွေးနိုင်ပါတယ်။

နိုင်ငံခြားသားတွေရဲ့ "နေထိုင်သူ အခြေခံ မှတ်ပုံတင်စာရင်း" နဲ့ ပတ်သက်ပြီး ရှင်းလင်းထားပါတယ်။ ဘာသာစကား အမျိုးမျိုးနဲ့ စာမျက်နှာလည်း ရှိပါတယ်။

https://www.soumu.go.jp/main_sosiki/jichi_gyousei/c-gyousei/zairyu/index.html

ကိုးကား

「外国人も 1 人 10 万円(100,000YEN)をもらうことができます」(やさしい日本語ニュース/withnews・朝日新聞 2020 年 4 月 21 日)

URL: <https://www.facebook.com/yasashiinews/>

